
 

K točki 17 
Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v septembru 2023 
 

Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Janez Perušič: 
1. Stanovalci Ulice 11. avgusta se pritožujejo na postavitev smetnjakov na lokaciji, ki meji z 
Ul. 11. avgusta, PTC Zadružna cesta 33 (ob parkirišču). Postavitev kontejnerjev pod 
betonskim podpornim zidom, ki meji na Ul. 11. avgusta je bila prvotno namenjena zgolj 
uporabi lastnikov PTC Zadružna cesta 33.  Kontejnerji so namenjeni ločevanju odpadkov 
izkazalo pa se je, da so postali 'črnomaljsko odlagališče' tako kosovnega odpada kot tudi 
prostor neskrbnega ravnanja z odpadki. Posledično se nabirajo smeti na tleh, veter raznaša 
smeti po okoliških parcelah (čistijo lastniki sosednjih parcel sami, dnevno) in nastaja smrad 
zaradi občasnega odlaganja celo živalskih kož. V nočnih urah se povzroča hrup zaradi 
odlaganja večjih količin stekla in brskanja po kontejnerjih. Neprimerno ravnanje v poznih 
nočnih urah skušajo prebivalci umirjati s prižiganjem luči ter posledično odganjati tuje 
uporabnike. Prebivalci so izpostavljeni, smradu, neredu in hrupu, zato od Občine Črnomelj 
pričakujejo, da ustrezno ukrepa. Soglasje stanovalcev za otok z odpadki je bilo izdano zgolj 
za prostor, ki ne meji na Ul. 11. avgusta in stoji nasproti otoku glede katerega se pritožujejo. 
Kot dokaz so priložili dve fotografiji posneti v ponedeljek zjutraj (JP Komunala Črnomelj je 
otok očistila v petek pred tem). Prosijo, da verodostojnost njihove pritožbe preverite na JP 
Komunala Črnomelj. 
 
ODGOVOR JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge. 

 
Bernarda Kump: 
1. Podajam pobudo za popravilo avtobusne hiške na postajališču pri Jerneji vasi. Hiška je 

poškodovana, en vogal je pogorel. Turisti se vozijo mimo, tudi vstavljajo se tam in izgled 

postajne hiške ni prav lep. 

ODGOVOR:  
Na postajališču Jerneja vas je postavljena nova avtobusna hiška. 

Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 

 
Jaka Birkelbach: 
1. Javne sanitarije pri Zakladnici naj bi bile večkrat zaprte oz. nedostopne, zakaj? Predlagam 
tudi postavitev ustrezne table za javne wc-je (pri Odeonu oz. na parkirišču pri črnomaljskem 
gradu). 
 
 
 



ODGOVOR: 
Na izpisu o delovanju elektronske ključavnice je razvidno, da se zaradi tehnične napake vrata 
v juliju niso redno avtomatsko odprla ob 7. uri. Zadevo smo reševali na občinski upravi ali 
prek čistilnega servisa in v primeru napake smo vrata redno odpirali s ključi. 
 
Usmerjevalna tabla za javne sanitarije je postavljena. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
Marko Mravinec: 
1. Kakšna dela potekajo na poljski poti od Hrasta proti Belčjem Vrhu? 
 
ODGOVOR: 
Na navedeni poti trenutno ne potekajo nobena dela. Izbrano geodetsko podjetje je po 
naročilu DRSI preverjalo skladnost katastrskih mej po delih trase načrtovane državne 
kolesarske povezave. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
 
Alojz Puhek: 
1. Na prej omenjeni poljski poti (Hrast-Belčji Vrh), na občinski parceli stoji kapelica, ki je v 
zelo slabem stanju. Ali jo je možno obnoviti s finančno pomočjo občine? 
 
ODGOVOR: 
Občina vsako leto razpisuje finančna sredstva na Javnem razpisu za sofinanciranje obnove 
nepremične kulturne dediščine na območju občine Črnomelj. Naše župnije se prijavljajo na 
omenjeni razpis. Za navedeno kapelico predlagamo, da se obrnete na pristojno župnijo, kjer 
bodo vedeli kakšni so načrti na področju omenjene kulturne dediščine. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 
 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Strokovne službe OU naj preverijo prometni znak za parkiranje na Gričku. Baje, da ne piše, 

da je omejitev parkiranja za 2 uri za čas med delovniki oz. ni razvidno za kdaj velja omejitev 

parkiranja za 2 uri.   

 
ODGOVOR: 
Znak na Gričku je urejen. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 








